



## بيان إخلاء المسؤولية عن المخاطر ، بتاريخ 1 أبريل 2017

شركة XTB International Limited (XTB) مرخصة ومنظمة من قبل لجنة الخدمات المالية في بليز كمسجل بموجب قانون الأوراق المالية لعام 2021 (رقم التسجيل: XTB (6442514). هي شركة مسجلة في بليز (رقم التسجيل: 000000587). عنوان الشركة: 35 طريق باراك ، الطابق الثاني ، مدينة بليز ، بليز ، أمريكا الوسطى.

في هذا الإشعار، نزودك بمعلومات تساعدك على فهم طبيعة ومخاطر منتجاتنا وخدماتها. مع ذلك، لا يكشف بيان إخلاء المسؤولية هذا عن جميع المخاطر والجوانب الهامة الأخرى للعقود مقابل الفروقات وعقود التأمين والذى تداول بالخيارات. يجب عليك عدم الانخراط في منتجاتنا إلا إذا كنت تفهم طبيعة تداول المشتقات خارج البورصة (OTC)، كافية عملها، كيف تتحقق الربح أو الخسارة ومدى تعرضك للمخاطر والخسائر. إذا كنت تشعر بأي شك يجب عليك طلب المشورة المهنية. يرجى العلم بأن الأدوات المالية التي تقدمها XTB قد لا تكون مناسبة أو ملائمة للعديد من العملاء.

يجب أن تتعامل معنا على مسؤوليتك الخاصة ولن تكون مهتماً بأي اتفاقيات تعريض قانونية في بليز من أي حدث على الإطلاق.

عند الانخراط في تداول المشتقات خارج البورصة OTC، فإنك تضع عمليات تداول فيما يتعلق بتحركات الأسعار التي تحددها XTB. على الرغم من أن أسعارنا ترتبط بالأسعار الأساسية، إلا أنها لا تؤخذ مباشرة من مصدر واحد. وهذا يعني أن السعر لدينا قد يكون مختلفاً عن أي سعر صرف أو سعر سوق، للأصل أو المؤشر الأساسي ذي الصلة. يمكننا أن نغير أسعارنا في أي وقت، من حيث المفهوم مع مراعاة التغيرات في الأساس الذي ترتبط بها أسعارنا. تعتقد عملية تحقيق الربح أو الخسارة على كيفية تحرك السعر لدينا، عندما تقوم بفتح التداول الخاص بك وإغلاقه. توضح الشروط والأحكام الخاصة بنا كيف تحقق ربحاً أو خسارة، وتعطي سياسة تنفيذ الأوامر لدينا المزيد من التفاصيل فيما يتعلق بأسعارنا.

تم إعداد محتوى الموقع وجميع المواد الأخرى المقدمة إليك من قبلنا بكل شكل من الأشكال بعناية ورعاية ويعبر عن وجهة نظر المؤلف. تم إعدادها لغرض إعلامي فقط. وهي لا تشكل نصيحة استثمارية في فهم قوانين بليز. نحن لا نتحمل المسئولية عن قرارات الاستثمار والخسائر الناتجة تحت تأثير المعلومات القائمة على المعلومات الواردة هنا. جميع تعليمات التداول التي يضعها العميل هي قرارات الاستثمار المستقلة للعميل. يجب على العميل دائمًا أن يبني قراراته الاستثمارية وفقًا لحكمه الخاص.



## RISK DISCLAIMER, dated April 1<sup>st</sup>, 2017

XTB International Limited (XTB) is authorized and regulated by the Financial Services Commission in Belize as a registrant under the Securities Industry Act 2021 (Registration No.: 6442514). XTB is a registered company in Belize (Registration No.: 000000587). Company address: 35 Barrack Road, 2nd Floor, Belize City, Belize, C.A..

In this notice, we provide you with information to help you understand the nature and risks of our products and services. However this Risk Disclaimer does not disclose all the risks and other significant aspects of CFD, Equity CFDs and Option trading. You should not engage in our products unless you understand the nature of the Over The Counter (OTC) Derivative trading, how it works, how you make a profit or loss and the extent of your exposure to risk and loss. If you are in any doubt you should seek professional advice. Please be advised that financial instruments offered by XTB may be not suitable or appropriate for many clients.

You should deal with us at his own risk and shall not be protected by any statutory compensation agreements in Belize in any events whatsoever.

When engaging in OTC derivative trading you are placing trades in relation to movements of prices set by XTB. Although our prices relate to prices of the underlying, they are not taken directly from any one source. This means that our price may be different to any exchange or market price, for the relevant underlying asset or index. We can change our prices at any time, in particular having regard to changes in the underlying to which our prices relate. Whether you make a profit or a loss depends on how our price has moved between, when you opened and closed your trade. Our terms and conditions clarify how you make a profit or a loss and our Order Execution Policy gives further details in relation to our prices.

The content of the website and all other materials provided to you by us in any way have been prepared with care and diligence and with the knowledge of the author and are prepared for informative purpose only. They do not constitute investment advice in understanding of laws of Belize. We do not take responsibility for investment decisions and for eventual losses made under the influence of the information based on information coming from us. All trading Instructions placed by the Client are Client's independent investment decisions. The Client should always base his investment decisions on his own judgment.